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Afdeling Afd. 18 – Lindeparken  

Mødested/-dato mandag den 7. januar 2019  

Referent Kirsten S. 

Mødedeltagere Paw, Anna, Lisbeth, Kent og Kirsten N. 

 
 
 

 Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden  

 

Dagsorden godkendt. 

2. Orientering 

 

KN orienterede om affaldssituationen op til Nytåret, hvor 
molokkerne igen ikke var blevet tømt, og om 
pedelsituationen. 
Info-tavlen i vaskehuset er gået i ”sort” ved årsskiftet. 
Electrolux skulle rette vaskepriserne til. KN har skrevet til 
konsulenten. Systemet fungerer godt nok i forhold til 
reservation af vasketider. 
De dårlige fortovsfliser er nu blevet skiftet. KN har 
kontrolleret, og alle fliser, der var mærket af os, er blevet 
skiftet bortset fra en enkelt, der dog heller ikke er revnet 
endnu. Den var mærket til kontrol. Der er dog desværre 
allerede en, der er revnet ved 46-48. Skyldes formentlig 
skraldebilerne. 
KN nævnte, at vi skal gøre en stor fremadrettet indsats 
for at stoppe, at der holder biler på fliserne – også 
håndværkerbilerne. 
Tagrender: de er nu færdige med at udskifte. Der 
mangler dog fortsat enkelte tagsten i hjørnerne af taget. 
Der var i øvrigt et hul i taget over opgang 30 efter nytår. 
Det er repareret. 
Bilvaskepladsen: der er p.t. intet nyt i forhold til den. 
Flytninger: i 2018 har der været 11 i forhold til 2017, 
hvor der var 14. Det ligger fortsat ret stabilt. 
Der er nu kommet styr på de tre forskellige låger til 
køkkenerne – den sidste låge er lysegrå. 
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3. Aktivitetsudvalget 

 

Intet at orientere om i forhold til aktivitetsudvalget. 

4. Eventuelt 

 

Der blev spurgt til, hvornår vindueskarme i opgangene 
bliver gjort rene?  
Paw orienterede om sit arbejde i boligorganisationen. 
Han henviste bl.a. til 100 års jubilæum for BL og 
fagbladet Boligen. 
 

 
 


